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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.1.5.2016 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 26 kwietnia 2016 roku.  

 

 

 Na stan 8 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 6 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada. 

 

Protokołowała inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku 

– Małgorzata Adameit. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępca Burmistrza – Henryk Trznadel, 

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Olecku – Maria Siemaszko-

Kozielska, 

 Kierownik Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Alicja Szałkowska, 

 Inspektor Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu – Anna Mitin, 

 Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir 

Szerel,  

 Kierownik Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Sławomir 

Hatalski, 

 Przedstawiciel lokalnej prasy – Zbigniew Malinowski. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Wpracowanie wniosków i podsumowanie tematu „Działalność placówek oświatowych 

(szkoły miejskie), w tym funkcjonowanie klas sportowych w szkołach”. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

3. Sprawy wniesione.  

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 6 członków) jednogłośnie przyjęła powyższy porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Wpracowanie wniosków i podsumowanie tematu „Działalność placówek 

oświatowych (szkoły miejskie), w tym funkcjonowanie klas sportowych w szkołach”. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poinformował, iż na ostatnim posiedzeniu komisja zapoznała się z obiektami szkół miejskich 

oraz z potrzebami placówek. Przed dzisiejszym posiedzeniem wpłynęły informacje ze szkół 

na temat zapotrzebowania, które zostaną przesłane członkom komisji mailem. Prosił o 

zgłaszanie propozycji. 
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Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

odnośnie materiałów, które wpłynęły zaproponował, aby wnioski przyjąć na kolejnym 

posiedzeniu komisji.  

W szkołach szczególną uwagę zwrócił na przestarzały sprzęt w salach komputerowych                        

i językowych oraz na obiekty sportowe – ich brak lub konieczność pilnych napraw tych, które 

są.  

 

Członek Komisji – Krzysztof Fidler 

zapytał, jak wygląda sytuacja odnośnie sprzętu komputerowego na terenach wiejskich. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Paweł Giełazis 

stwierdził, że jest ta sama sytuacja, co w szkołach miejskich – sprzęt komputerowy 

kwalifikuje się do wymiany. Przykładowo w Zespole Szkół w Judzikach konieczna jest 

również wymiana instalacji sieciowej. Podkreślił także, iż sieć światłowodowa z gminy 

również słabo działa i ciągle zawiesza się.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

poinformował, iż w ostatnim czasie uczestniczył w szkoleniu Smart City w Warszawie 

dotyczącym wykorzystania technologii w zarządzaniu. Firmy telekomunikacyjne są bardzo 

otwarte na programy edukacyjne na każdym szczeblu edukacji. Firmy oferują albo sprzęt, 

albo dostęp do internetu. Gmina ma możliwość uczestniczenia w programach, jeśli we  

wszystkich placówkach oświatowych jest „wspólny mianownik” – w naszym przypadku to 

przestarzały sprzęt komputerowy. 

Wskazał również na uczestnictwo gminy w projektach unijnych, w których można pozyskać 

dofinansowanie na zakupy sprzętu. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Fidler 

zapytał radnego Giełazisa, ile kosztuje zestaw komputerowy spełniający wymogi szkół.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji – Paweł Giełazis 

odpowiedział, że koszt zestawu komputerowego z oprogramowaniem to ok. 2,5 tys. zł. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Fidler 

policzył, iż przy średnio 24 zestawach komputerowych dla jednej szkoły i 8 placówkach 

oświatowych koszt zakupu sprzętu wyniósłby ok. 500 tys. zł.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił uwagę, że część zakupów można ująć w projektach unijnych. 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

wtrąciła, iż gmina złożyła dwa projekty pod tytułem „Umysły przyszłości” (dotyczy Szkoły 

Podstawowej w Gąskach) i „Mali badacze” (dotyczy Szkoły Podstawowej Nr 4 w Olecku),                

w ramach których przewiduje się zakup przenośnych komputerów odpowiednio 1 dla 

nauczyciela i 20 dla uczniów w Gąskach oraz 1 dla nauczyciela i 25 dla uczniów w Siejniku.   

Szkoły miejskie nie mogły startować w konkursie. Będzie ogłoszony jeszcze drugi nabór 

wniosków, więc gmina będzie aplikować o środki na realizację projektów w szkołach                        

w Babkach Oleckich, Judzikach i Kijewie.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

wskazał, że 0,5 mln zł kosztuje remont określonej drogi. Jeśli taka kwota rozwiązałaby 

problem sprzętu komputerowego w szkołach, to komisja może wnioskować o jego zakup. 

Należy mieć na uwadze, że będzie to wydatek nie na zakup sprzętu, ale edukację 

komputerową ok. 1.700 uczniów.  
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Zwrócił uwagę na słabą współpracę szkół z otoczeniem i radą rodziców oraz wyposażenie 

szkół w meble dla uczniów oraz zbyt małe środki przeznaczanie na dokształcanie kadry 

pedagogicznej.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zaznaczył, iż pilną kwestią jest utworzenie w Zespole Szkół w Olecku sali sensorycznej oraz 

zatrudnienie specjalisty w tej dziedzinie. Dyrektor przedstawił 3 propozycje studiów 

podyplomowych w wymaganym kierunku. W najlepszej uczelni w Warszawie koszt wynosi 

6.000 zł, w pozostałych dwóch – 3.900 zł. Byłby za tym, aby komisja zgłosiła wniosek 

dotyczący wygospodarowania 6.000 zł na wyżej wymieniony cel.   

 

Członek Komisji – Krzysztof Fidler 

zwrócił uwagę na pilne potrzeby w zakresie remontów instalacji elektrycznej w szkołach, 

gdzie jest niebezpieczeństwo wybuchu pożaru. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

wtrącił, że są też zalecenia SANEPID-u, które należy zrealizować. Jego zdaniem remonty 

instalacji elektrycznych powinny być powiązane z audytem energetycznym w szkołach, gdyż 

jest możliwość pozyskania środków zewnętrznych na instalacje odnawialnych źródeł energii 

w budynkach użyteczności publicznej. Gdyby wymienić oświetlenie na żarówki LED, to 

zaoszczędzone środki można byłoby wydatkować na inne cele.  

Podkreślił, iż środki, które zarabiają szkoły wracają do budżetu gminy. Jego zdaniem winna 

być przynajmniej dżentelmeńska umowa, że gmina będzie zaspokajać drobne potrzeby szkół. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zwrócił uwagę na brak środków na zakup sprzętu sportowego. Olecko otrzymało tytuł miasta 

sportu. Jeśli ma być utrzymany określony poziom, to zakup sprzętu jest konieczny. 

Wygospodarowanie środków w budżecie gminy na ten cel winno nastąpić już teraz, bo szkoły 

obecnie mają kłopoty z brakiem sprzętu sportowego.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

przypomniał, iż komisja przyjęła, aby wnioskować o oklejenie szyb tzw. mleczną folią okien 

w klasach Zespołu Szkół w Olecku, aby uczniowie nie robili żartów z osób starszych 

korzystających z siłowni terenowej. 

 

Członek komisji – Ferdynand Grodzicki 

zwrócił uwagę na pilną potrzebę remontu dachu na szkole w Judzikach. Na sezon zimowy 

pokrycie dachowe było naprawione doraźnie, aby przetrwało zimę. Obecnie woda po elewacji 

zacieka do środka budynku.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

przypomniał, że na posiedzeniu wyjazdowym poruszono temat klas pierwszych                          

i ewentualnego wypowiedzenia pracy dwóm nauczycielom. Problem wystąpi tylko w jednej 

szkole – SP Nr 3. W pozostałych szkołach jest możliwość uzupełnienia godzin  dowozami 

dzieci lub „świetlicą”. Jego zdaniem należy zawalczyć o szkołę, gdzie  nie ma żadnych 

możliwości, czyli utworzyć dwie klasy pierwsze, bo inaczej dwóch nauczycieli z końcem 

maja otrzyma wypowiedzenie z pracy. Z rozmowy z panią dyrektor wynika, iż na dzisiaj jest 

31 podań o przyjęcie dzieci do klasy pierwszej. Zgodnie z przepisami prawa w klasie I może 

być 25 uczniów. Upewnił się, że nie ma możliwości, aby klasa była 31-osobowa. 
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Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż ustawa o systemie oświaty mówi o tym, iż klasa może liczyć                              

do 25 uczniów, jednak ustawa z dnia 29 grudnia 2015 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty 

oraz niektórych innych ustaw wprowadziła następujący przepis: 

„Art. 8. 1. Dzieciom, które w roku szkolnym 2016/2017 rozpoczną naukę w klasie I szkoły 

podstawowej, organ wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, prowadzącej szkołę 

podstawową, do dnia 15 czerwca 2016 r., może wskazać jako miejsce realizacji obowiązku 

szkolnego szkołę podstawową inną niż szkoła, w obwodzie której dziecko mieszka.”. Zatem 

część dzieci może uczęszczać do innej szkoły niż w obwodzie, w którym zamieszkuje. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

podkreślił, że przeniesienie dzieci do innej szkoły spowoduje brak miejsca pracy dla dwóch 

nauczycieli. 

Pani dyrektor liczy na to, iż zgodnie z decyzją rodziców, część dzieci będzie powtarzać 

pierwszą klasę. Ponadto może być sytuacja, iż jeszcze w wakacje wpłyną wnioski o przyjęcie 

do klasy pierwszej. Chciał wiedzieć, czy jeśli wpłynie 40 podań, to zostaną utworzone dwie 

klasy po 20 uczniów. Nie podlega dyskusji, że poziom kształcenia jest lepszy w mniej licznej 

klasie. 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż ostateczną decyzję w tej sprawie podejmuje Burmistrz. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

wtrącił, że z jednej strony robi się wszystko, aby nie było bezrobocia w Olecku, z drugiej 

słyszy się, iż dwóch nauczycieli otrzyma wypowiedzenie z pracy. Zastanawiał się, czy 

samorząd robi wszystko, aby utrzymać obecny poziom zatrudnienia. Za kilka lat będzie wyż 

demograficzny i gmina będzie szukała nauczycieli do pracy.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

dodał, iż za kilka lat problem dotknie nie tylko tych dwóch nauczycieli, ale większej liczby 

osób, gdy uczniowie będą w klasach IV-VI. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

chciał wiedzieć, czy decyzja w tej sprawie jest trudna do podjęcia i co będzie rekomendował 

Wydział Edukacji (…).  

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

wyjaśniła, że wydział zawsze przekazuje stan rzeczywisty, czyli liczbę zgłoszonych dzieci 

oraz stan prawny i możliwości. Decyzję podejmie Burmistrz. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

stwierdził, iż stan prawny pozwala na stworzenie dwóch oddziałów klasy pierwszej. 

Wiadomo, że chodzi o pieniądze. Z jednej strony gmina inwestuje w oświatę, a z drugiej nie 

przejmuje się losem nauczycieli specjalistów.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jaki koszt dla gminy w skali roku stanowi utworzenie dodatkowego oddziału. 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, że musiałaby oszacować koszty, teraz nie jest w stanie ich podać.  
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poddał pod rozwagę, aby zrezygnować z jakiejś inwestycji typu przebudowa chodnika,                       

a zainwestować w edukację dzieci. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

dodał, iż sprawa powinna dotrzeć do Burmistrza jak najszybciej, jeszcze przed sesją.  

 

Po dyskusji Komisja jednogłośnie przyjęła następujące wnioski: 

 Komisja wnosi o zabezpieczenie środków w budżecie gminy w kwocie 6.000 zł na 

studia podyplomowe o kierunku tyflopedagogika dla nauczyciela z Zespołu szkół 

w Olecku nadające uprawnienia do prowadzenia zajęć i terapii z osobami 

niewidzącymi i słabowidzącymi. Komisja wnosi również, aby dyrektor szkoły 

dofinansował koszty dojazdu i zakwaterowania nauczyciela uczęszczającego na 

studia podyplomowe; 

 Komisja wnosi o pilne wykonanie remontu nawierzchni „orlika”, drewnianego 

budynku przy boisku oraz zakup siatki, tzw. „piłkochwytu” przy Szkole 

Podstawowej Nr 1 im. Henryka Sienkiewicza w Olecku. Szacunkowy koszt 

zadania to 8.5000 zł; 

 Komisja wnosi, aby okleić szyby okien w klasach Zespołu Szkół w Olecku 

specjalną matową folią. Chodzi o klasy, z których okien widać siłownię terenową. 

Uczniowie nie skupiają się na lekcjach, jeśli mieszkańcy korzystają z urządzeń 

siłowni; 

 Komisja zwraca uwagę na pilną potrzebę naprawy dachu Zespołu Szkół                          

w Judzikach; 

 Komisja wnosi o utworzenie w przyszłym roku szkolnym dwóch oddziałów klas 

pierwszych w Szkole Podstawowej Nr 3 im. Jana Pawła II w Olecku, aby nie 

wypowiadać pracy dwóm nauczycielom i jednocześnie podnieść komfort i poziom 

kształcenia uczniów.     

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 2 – Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej. 

 

a) projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji 

Statutowej Rady Miejskiej w Olecku; 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

wyjaśnił, iż radny Marian Prusko złożył rezygnację z prac w Komisji Statutowej, stąd 

konieczna jest zmiana uchwały i wykreślenie go ze składu. Nikt inny nie wyraził chęci do 

pracy w tejże komisji. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie powołania członków Komisji Statutowej Rady Miejskiej 

w Olecku. 
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b) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Olecko na lata 2016-2025; 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
poinformowała, że art. 17 ust. 1 pkt.1 ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej 

stanowi, iż do zadań własnych gminy należy opracowanie i realizacja gminnej strategii 

rozwiązywania problemów społecznych. Poprzednia strategia obowiązywała do końca 2015 r. 

Burmistrz powołał zespół, który własnymi siłami opracował dokument do końca marca tego 

roku. Były przeprowadzone konsultacje społeczne strategii.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

wskazał, iż ma kilka uwag do strategii. Jego zdaniem przy zadaniach do realizacji brakuje 

organizacji pozarządowych jako podmiotów zaangażowanych w realizację zadań, np. w celu           

I zadaniu nr 4 – Zapewnienie pomocy psychospołecznej i terapeutycznej osobom i rodzinom 

dotkniętym uzależnieniami od alkoholu i innych substancji psychoaktywnych. Chodzi o to, 

aby nie zamykać drogi do ewentualnego pozyskania środków z funduszy unijnych na 

partnerstwo społeczne. Dziś nie będzie głosował nad dokumentem, chyba że zostaną 

uwzględnione jakieś poprawki. 

Prosił także o usunięcie błędów literowych w dokumencie typu „kontakt”, a winno być 

„kontrakt”. 

Odnosząc się do celu III zadania nr 5 – Reintegracja zawodowa i społeczna osób 

bezrobotnych i ich otoczenia w ramach Klubu Integracji Społecznej powiedział, iż jako 

podmioty zaangażowane w realizację zadania, oprócz MOPS i PUP, można wpisać 

organizacje pozarządowe oraz takie metody pracy jak CIS, ZAS, czy podmioty ekonomii 

społecznej. Jego zdaniem należy je wpisać tam, gdzie tylko jest to możliwe.  

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
odpowiedziała, że w większości zadań wskazano organizacje pozarządowe, natomiast                      

w zadaniach typowo psychoterapeutycznych wskazano fachowców.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jaka jest możliwość naniesienia poprawek przed sesją.  

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
odpowiedziała, iż nie widzi problemu w dopisaniu NGO’s jako podmiotów zaangażowanych 

w realizację zadania. Literówek w tak dużym dokumencie nie da się uniknąć. Zaznaczyła, że 

projekt dokumentu podlegał konsultacjom społecznym. Było organizowane spotkanie, na 

które zostali zaproszeni radni, aby nanieśli swoje poprawki do strategii. Nie otrzymała 

wówczas żadnego sygnału, więc został przedłożony projekt strategii po konsultacjach.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

podkreślił, że generalnie wszędzie, gdzie jest możliwe, prosi o wpisanie organizacji 

pozarządowych oraz podmiotów ekonomii społecznej jako podmiotów zaangażowanych                  

w realizację zadania.  

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
stwierdziła, iż trudno jej będzie po posiedzeniu komisji nanieść wszędzie poprawki                             

i ewentualnie przeredagować strategię.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

dodał, że wskaźniki strategii nie nawiązują do punktu wyjścia, a w tego typu dokumencie 

powinien być jakiś punkt wyjścia. Ponadto w źródłach finansowania nie ma podanych 

konkretnych źródeł i programów.  
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Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
wtrąciła, iż źródła finansowania zostały wskazane ogólnie, bo jeśli są jakiekolwiek programy, 

to środki są z różnych źródeł i z różnych instytucji. Nie wiadomo też jakie programy jeszcze 

się pojawią.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

podał przykład, że przy programie ochrony zabytków podano konkretne programy                                

i w zakresie strategii również takie można podać. 

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
wskazała, iż przez cały marzec trwały konsultacje strategii i wówczas nikt nie wnosił uwag,               

a teraz nagle jest „stawiana pod bramką” i musi jeszcze raz pracować nad strategią. Trudno jej 

się obecnie odnieść do wszystkich uwag. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

podkreślił, że nie składa wniosku w tej kwestii, tylko zwraca uwagę. Nakazu udziału                            

w marcowych konsultacjach nie było i prawdopodobnie ze względów zawodowych nie mógł 

uczestniczyć w spotkaniu. Gdyby wcześniej otrzymał dokument drogą mailową, to szybciej 

zgłosiłby swoje uwagi.  

 

Kierownik MOPS w Olecku – Maria Siemaszko-Kozielska 
podkreśliła, iż dokumenty były przekazywane i jednocześnie opublikowane na stronie 

internetowej.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

oznajmił, że nie widzi tu żadnej winy pani kierownik. Poprawki można nanieść później,                       

w trakcie ewaluacji strategii. Uważa jedynie, iż w dokumencie jest za duży stopień ogólności.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja przy 4 głosach za i 2 wstrzymujących pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                           

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy 

Olecko na lata 2016-2025. 

 

 

c) projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenów położonych we wschodniej części miejscowości Olecko 

– Kolonia; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, iż miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego wykonano w oparciu                 

o uchwałę intencyjną Nr ORN.0007.44.2014 z dnia 27 czerwca 2014 r. w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia planu miejscowego. Projekt uchwały dotyczy przeznaczenia 

części terenów pod budowę obiektów produkcyjnych, składów i magazynów. Obecnie 

procedowany jest dla tego samego wnioskodawcy kolejny plan miejscowy po drugiej stronie 

ulicy (za obwodnicą). Firma Silvan zamierza wystąpić o utworzenie na tym terenie specjalnej 

strefy ekonomicznej. Ze złożonego wniosku wynika, iż przedsiębiorstwo planuje zwiększyć 

zatrudnienie o 100 osób.  

Do projektu planu nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski. Teren w całości ma charakter 

produkcyjny. Na części terenu jest droga gminna i projekt uchwały przewiduje jej ewentualne 

poszerzenie jako zadanie własne gminy, jednak jak wynika z prognozy finansowej wydatek 
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na jej poszerzenie to będzie tylko ¼ środków jakie może zyskać gmina po przekształceniu 

terenu na tereny produkcyjne.   

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych we 

wschodniej części miejscowości Olecko – Kolonia. 

 

 

d) projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego 

w Olecku przy ul. Gołdapskiej; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

wyjaśniła, że przedmiotowy obszar obejmuje teren przy ul. Gołdapskiej, który jest własnością 

prywatną. Mieści się tam zakład zajmujący się produkcją wyposażenia tapicerskiego.                        

W zakładzie sukcesywnie zwiększane jest zatrudnienie. Właściciel chce inwestować                           

w rozbudowę zakładu do granic działki. Zmiana mpzp zakłada przesunięcie linii zabudowy. 

Kiedy ul. Gołdapska leżała w ciągu drogi krajowej linia zabudowy musiała znajdować się 

dalej od ulicy, teraz może być przesunięta.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, czy na tym etapie procedury mogą pojawić się jakieś protesty. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

nie sądzi, aby wpływały jakiekolwiek protesty, bo wokół są obiekty przemysłowo-handlowo-

składowe. 

 

Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

dodał, iż właściciel zakładu planuje budowę biurowca od strony drogi.  

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego w Olecku przy ul. Gołdapskiej. 

 

 

e) projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami gminy 

Olecko na lata 2016-2019; 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

oznajmiła, iż zgodnie z ustawą z dnia 23 lipca 2003 roku o ochronie zabytków i opiece nad 

zabytkami Burmistrz sporządza na okres czterech lat gminny program opieki nad zabytkami. 

Program dotyczy zabytków włączonych do gminnej ewidencji zabytków (GEZ). Gminna 

ewidencja również została zaktualizowana, założono nowe karty adresowe i udostępniono ją 

na stronie internetowej. W gminie jest 71 zabytków rejestrowych, czyli takich, które 

posiadają wpis do rejestru zabytków. Natomiast zabytków włączonych do wojewódzkiej i 

gminnej ewidencji jest 84. Na terenie całej gminy znajduje się 284 stanowisk 

archeologicznych. 
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Program został pozytywnie zaopiniowany przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków                  

w Olsztynie. 

Dokument zawiera kompendium wiedzy dotyczące zabytków, bo każdy kto z niego skorzysta, 

będzie mógł znaleźć wszelkie dane dotyczące zabytków oraz możliwości pozyskania środków 

zewnętrznych. Jedno z działań, które wynika z programu, czyli stworzenie bazy obiektów             

w Systemie Informacji Przestrzennej jest już realizowane. Z karty zabytku można uzyskać 

wszelkie informacje na jego temat.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

nawiązując do uchwały dotyczącej dofinansowania remontu zabytków powiedział, że warto 

byłoby co roku planować środki w budżecie na ten cel. 

 

Kierownik Wydziału BI – Alicja Szałkowska 

poinformowała, że konkurs był ogłoszony tylko raz w 2009 r., kiedy Sołectwo Gąski 

przeznaczyło fundusz sołecki na remont dachu zabytkowego kościoła. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

stwierdził, iż warto byłoby zaplanować co roku np. 50 tys. zł i sprawdzić, jak konkurs będzie 

funkcjonować. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały       

w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zabytkami gminy Olecko na lata 2016-2019. 

 

 

f) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr ORN.0007.55.2015 Rady 

Miejskiej w Olecku w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty 

Nauczyciela zatrudnionych w szkołach i placówkach realizujących edukację 

przedszkolną prowadzonych przez Gminę Olecko; 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

poinformowała, iż projekt uchwały wprowadza następujące pensum: 

 25 godzin dla nauczyciela prowadzącego zajęcia dla grupy dzieci pięcioletnich                       

w oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej lub innej formie wychowania 

przedszkolnego; 

 25 godzin dla nauczycieli prowadzących zajęcia dla grupy dzieci czteroletnich                         

i trzyletnich w innej formie wychowania przedszkolnego; 

 22 godziny dla nauczycieli prowadzących zajęcia dla grupy łączonej dzieci 

sześcioletnich i pięcioletnich w przedszkolu lub oddziale przedszkolnym w szkole 

podstawowej.  

Związki Zawodowe nie wniosły uwag do projektu uchwały.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, jakie są zmiany w stosunku do poprzedniego pensum 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

wyjaśniła, że poprzednio dla nauczycieli prowadzących zajęcia dla grupy dzieci pięcioletnich 

w oddziale przedszkolnym w szkole podstawowej pensum wynosiło 22 godziny, teraz będzie 

wynosić 25 godzin.  
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Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zapytał, ile jest takich oddziałów w naszej gminie. 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż obecnie jest 10 oddziałów przedszkolnych. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że pensum zwiększa się o 3 godziny, więc może brakować godzin dla nauczyciela. 

Zapytał, czy nauczyciele będą zatrudniani na część etatu. 

 

Inspektor Wydziału EK – Anna Mitin 

odpowiedziała, iż na powiedzeniu wyjazdowym komisji dyrektorzy szkół wiedzieli już                      

o proponowanych zmianach i nie zgłaszali problemów w tym zakresie.  

W całej gminie zostanie ujednolicony wymiar godzin. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                 

w sprawie zmiany uchwały nr ORN.0007.55.2015 Rady Miejskiej w Olecku w sprawie 

ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela zatrudnionych w szkołach                               

i placówkach realizujących edukację przedszkolną prowadzonych przez Gminę Olecko. 

 

 

g) projekt uchwały w sprawie określenia warunków i trybu składania 

deklaracji na podatek od nieruchomości, deklaracji na podatek rolny oraz 

deklaracji na podatek leśny za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że  zgodnie z dyspozycją ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, ustawy                 

o podatku rolnym oraz ustawy o podatku leśnym rada gminy może określić warunki i tryb 

składania deklaracji na wyżej wymienione podatki za pomocą środków komunikacji 

elektronicznej. Przesyłanie deklaracji będzie miało miejsce za pomocą elektronicznej 

Platformy Usług Administracji Publicznej „ePUAP”. Deklaracje mogą składać tylko osoby 

prawne. 

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

zapytał, dlaczego deklaracje mogą składać jedynie osoby prawne. Proponował ująć                           

w projekcie uchwały również osoby fizyczne. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wyjaśniła, iż deklaracje składają jedynie osoby prawne. Osoby fizyczne składają informacje. 

Można wprowadzić informacje elektroniczne dla osób fizycznych, ale odrębnym projektem 

uchwały, jeśli taka będzie wola radnych. Zarówno osoby fizyczne jak i prawne potrzebują 

pomocy w wypełnieniu informacji  lub deklaracji. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                  

w sprawie określenia warunków i trybu składania deklaracji na podatek od nieruchomości, 
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deklaracji na podatek rolny oraz deklaracji na podatek leśny za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej. 

 

 

h) projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr ORN.0007.8.2015 z dnia          

30 stycznia 2015 r. w sprawie reprezentowania Gminy Olecko                                

w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Gospodarka Komunalna" 

oraz prawa kumulacji głosów na okres kadencji 2015-2019; 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

poinformował, że w związku z tym, iż Pani Marianna Kisielska odeszła na emeryturę istnieje 

konieczność wyznaczenia nowego dodatkowego przedstawiciela do Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”. Sprawy komunalne należą do właściwości jego 

wydziału, stąd proponuje się, aby on reprezentował gminę jako dodatkowy przedstawiciel, 

który będzie miał prawo kumulacji głosów.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                           

w sprawie zmiany uchwały Nr ORN.0007.8.2015 z dnia 30 stycznia 2015 r. w sprawie 

reprezentowania Gminy Olecko w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego "Gospodarka 

Komunalna" oraz prawa kumulacji głosów na okres kadencji 2015-2019. 

 

 

i) zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji  

Sp. z o.o. w Olecku; 

 

Prezes PWiK Sp. z o.o. w Olecku – Sławomir Szerel 

oznajmił, iż zgodnie z ustawą o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 

odprowadzaniu ścieków przedsiębiorstwa wodociągowe są zobowiązane do przedstawienia 

taryf. Od czerwca 2012 roku taryfy były co roku ponawiane, nie było podwyżek cen. Na 

koniec 2015 roku spółka zanotowała stratę w wysokości 90 tys. zł. jest to spowodowane 

głównie wzrostem kosztów. Na przykład w ciągu ostatnich 5 lat podatek od budowli 

odprowadzany do gminy wzrósł o kwotę 200.000 zł. Ponadto drugim znaczącym kosztem są 

opłaty środowiskowe i opłaty za umieszczenie urządzeń w pasie drogowym, które stanowią 

koszt ok. 200 tys. zł. W ciągu ostatnich 5 lat te opłaty wzrosły o ok. 34%. Na przestrzeni 

ostatnich lat majątek spółki zwiększył się o 20 mln zł (z 27 do 47 mln zł), stąd jest większa 

amortyzacja i trzeba więcej materiałów zużyć, aby utrzymać urządzenia. 

Ponadto zgodnie z przyjętym wieloletnim planem inwestycyjnym przedsiębiorstwo planuje 

pozyskać ok. 5,5 mln zł na modernizację przepompowni przy ul. Batorego i oczyszczalni 

ścieków. Gmina zobligowała spółkę do wykonywania wszystkich robót remontowych                       

i drobnych zadań inwestycyjnych. W tym roku przedsiębiorstwo dokona remontu sieci 

metodą bezwykopową przy ulicach, które będzie przebudowywać gmina.   

Spółka nie może już obniżać stawki amortyzacji, bo w ciągu ostatnich lat była ona obniżana 

3-krotnie z 4% do 1%.  

Jeśli chodzi o sprzedaż wody nastąpił wzrost sprzedaży na terenach wiejskich, z kolei                            

w mieście sprzedaż spada w związku z malejącą liczbą mieszkańców Olecka. Odnośnie 

odbioru ścieków firma zanotowała regres, gdyż główny dostawca ścieków (mleczarnia                        

w Olecku) ma kłopoty finansowe. 

Kalkulacja taryf została rzetelnie przygotowana. Podwyżka wyniesie 0,9% w stosunku 

rocznym.  
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Z-ca Burmistrza – Henryk Trznadel 

dodał, iż od 3 lat przedsiębiorstwo wykonuje drobne inwestycje na zlecenie gminy. Od                    

2012 r. nie było podwyżek cen wody i ścieków. Dzięki zwiększeniu taryf szacuje się, iż 

spółka osiągnie zysk w kwocie 230 tys. zł, zaś dla odbiorcy podwyżka wyniesie 1 zł. Jego 

zdaniem należy powoli i systematycznie należy podnosić ceny.  

Ponadto 2017 r. będzie możliwość pozyskania środków unijnych na dofinansowanie 

inwestycji i wówczas przedsiębiorstwo będzie musiało mieć pieniądze na wkład własny.  

 

Członek komisji – Maciej Juchniewicz 

stwierdził, że skoro od 4 lat nie było podwyżki cen wody to należało jej się spodziewać. Woli, 

by podwyżki były nieznaczne, ale systematycznie co roku. Przy głosowaniu nad projektem 

uchwały wstrzyma się od głosu, bo nie otrzymał do wglądu wniosku taryfowego spółki. Chce 

się zapoznać z załącznikami, więc prosił o przesłanie ich drogą mailową.  

 

Innych uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) przy 4 głosach za i 1 wstrzymującym pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie                      

w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji 

Sp. z o.o. w Olecku. 

 

 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-

2024; 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

oznajmiła, iż zmiany WPF są konieczne ze względu na zwiększenie łącznie nakładów 

finansowych o 5.500 zł na realizowanym przedsięwzięciu pn. „Projekt zagospodarowania 

plaży gminnej – Szyjka”. Ponadto projekt uchwały zawiera wszystkie zmiany uwzględnione 

w projekcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok oraz zmiany w budżecie 

wprowadzone zarządzeniami Burmistrza.  

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały                  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2016-2024. 

 

 

k) projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok; 
 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

poinformowała, że zarówno plan dochodów jak i plan wydatków zmniejsza się o 79.667 zł.  

Omówiła zmiany w planie dochodów: 

 w dz. 753 – Administracja publiczna, zwiększa się plan dochodów o 6.850 zł z tytułu 

różnych dochodów (zwrot wydatków z lat ubiegłych), 

 w dz. 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek, 

zwiększa się plan o 48.290 zł z tytułu udziału gmin w podatku dochodowym od osób 

fizycznych, zgodnie z decyzją Ministra Finansów, 

 w dz. 758 – Różne rozliczenia, w związku z otrzymaną od Ministra Finansów decyzją 

z dnia 16 marca 2016 r., zmniejsza się plan części oświatowej subwencji ogólnej                      

o 181.022 zł, 
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 w dz. 801 – Oświata i wychowanie zwiększa się o 46.215 zł plan dochodów z tytułu 

dotacji celowych otrzymanych z budżetu państwa na realizację zadań wychowania 

przedszkolnego w wyniku zwiększenia na 2016 rok dotacji na 1 ucznia. 

Omówiła zmiany w planie wydatków: 

 w dz. 600 – Transport i łączność, dokonuje się zmian: 

a) w rozdz. 60014 – drogi publiczne powiatowe, zwiększa się plan na pomoc finansową 

dla Powiatu Oleckiego ogółem o 2.630 zł, w tym: 

 na zadanie inwestycyjne „przebudowa drogi Nr 1808N Sedranki – Łęgowo” zmniejsza 

się plan o 36.370 zł, 

 wprowadza się plan dotacji w wysokości 15.000 zł na nowe zadanie „przebudowa 

chodnika przy ul. Partyzantów w Olecku od ul. Stromej do ul. 1-go Maja”, 

 wprowadza się plan dotacji w wysokości 24.000 zł na nowe zadanie „przebudowa 

chodnika przy ul. Żeromskiego w Olecku na odcinku od ul. Słowiańskiej                                 

do ul. Syrokomli”, 

b) w rozdz. 60016 – drogi publiczne gminne, zmniejsza się plan ogółem o 250.797 zł,                    

w tym: 

 na zadaniu inwestycyjnym „przebudowa ulic: Moniuszki, Wieniawskiego, Kiepury                      

i Szymanowskiego” zmniejsza się plan o 270.818 zł, 

 na zadaniu inwestycyjnym „przebudowa ulicy Ludowej” zmniejsza się plan                           

o 50.000 zł, 

 na zadaniu inwestycyjnym „budowa drogi w Gordejkach Małych – projekt (FS)” 

zwiększa się plan o 19.009 zł na koszty sporządzenia projektu technicznego, 

 na zadaniu inwestycyjnym „poszerzenie drogi gminnej w Judzikach (FS)” zwiększa 

się plan o 51.012 zł na realizację całego zadania, 

 dz. 630 – Turystyka, na zadaniu inwestycyjnym „projekt zagospodarowania plaży 

gminnej Szyjka” zwiększa się plan o 5.500 zł w związku z koniecznością podziału 

zadania projektowego na trzy oddzielne projekty techniczne: kąpielisko, przeprawa 

mostowa oraz parkingi i drogi dojazdowe. Podział ma na celu umożliwienie złożenia 

wniosków do różnych programów, 

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70004 – zwiększa się plan o 47.000 zł 

na zadanie inwestycyjne „modernizacja lokali i budynków komunalnych” na 

wykonanie modernizacji budynku socjalnego Raczki Wielkie 3,  

 w dz. 700 – Gospodarka mieszkaniowa, rozdz. 70005 – zmniejsza się plan o 800 zł w 

wyniku zmiany do realizacji przedsięwzięcia z Funduszu Sołeckiego Imionki. 

Fundusz w wysokości 10.955 zł sołectwo przeznaczyło na wykonanie projektu 

zagospodarowania terenu gminnego, uporządkowanie terenu, zakup roślin i małej 

architektury, 

  w dz. 750 – Administracja publiczna, przenosi się plan wydatków bieżących do 

inwestycyjnych w wysokości 4.920 zł z przeznaczeniem na zakup kserokopiarki na 

potrzeby Urzędu Miejskiego. Środki były zaplanowane na usługach  jako wydatki na 

dzierżawę kopiarki, 

 w dz. 801 – Oświata i wychowanie, wprowadza się nowe zadanie inwestycyjne 

„modernizacja budynku Przedszkola w Olecku” z planem w wysokości 60.000 zł                     

z przeznaczeniem na wykonanie inwentaryzacji architektoniczno-budowlanej 

budynku, projektu budowlanego oraz audyt energetyczny, 

 w dz. 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, dokonuje się zmian: 

a) w rozdz. 90001 – Gospodarka ściekowa i ochrona wód, wprowadza się nowe zadanie 

inwestycyjne pn. „ochrona bioróżnorodności fauny i flory występującej w dorzeczu 

rzeki Lega i zlewni jeziora Oleckie Wielkie” z planem w wysokości 50.000 zł,                        

z przeznaczeniem na projekt ochrony bioróżnorodności fauny i flory w zakresie 

Wiewiórczej Ścieżki, inwentaryzacji przyrodniczej i wycinki niezbędnych drzew, 

opracowanie graficzne tablic przyrodniczo-informacyjnych, 
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 w dz. 926 – Kultura fizyczna, zwiększa się plan na zadanie inwestycyjne „budowa 

budynku gospodarczego i sanitariatów przy boisku sportowym w Lenartach (FS)”                              

o 6.000 zł na projekt techniczny i budowę. 

Prosiła o uwzględnienie autopoprawki do projektu uchwały dotyczącej zadania przebudowa 

chodnika przy ul. Żeromskiego w Olecku. Zarówno w uzasadnieniu do projektu uchwały jak         

i w Załączniku Nr 4 zamiast ul. Słowiańskiej winno być ul. Słowackiego. 

 

Innych pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 4 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2016 rok. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

odnośnie zmian w systemie oświaty powiedział, iż w jednej ze szkół planowane jest 

zwolnienie 2 nauczycieli. Do dzisiaj wpłynęło 31 podań o przyjęcie dzieci do klasy pierwszej. 

Planowany jest tylko jeden oddział.  

Zapytał, czy dużym kosztem dla gminy będzie utworzenie dwóch oddziałów klasy pierwszej. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, iż tworząc dodatkową klasę należy mieć na względzie koszt na 6 kolejnych 

lat. Koszty da się oszacować, gdyż należałoby przemnożyć wynagrodzenie nauczyciela ze 

wszystkimi pochodnymi łącznie z dodatkowym wynagrodzeniem rocznym przez 12 miesięcy 

i 6 lat.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

zaznaczył, że byłaby to długofalowa inwestycja w edukację dzieci. Przy ok. 30 uczniach                 

w klasie poziom kształcenia znacznie spadnie, szczególnie przy małych dzieciach. Rozumie, 

iż gmina dużo dokłada do oświaty, ale czy różnica w kwocie przy tak dużym budżecie nie jest 

warta poniesienia.  

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

wskazała, iż na ten rok budżet gminy w zakresie wydatków na oświatę wynosi prawie 26 mln 

zł, z tego prawie 15 mln zł pochodzi z subwencji oświatowej. Część środków pochodzi                    

z budżetu państwa na wychowanie przedszkolne. Zatem gmina dokłada 9 mln zł. Poddała pod 

rozwagę, czy dokładane 9 mln zł przy 70-milionowym budżecie gminy to dużo, czy mało.  

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

stwierdził, że na sprawę należy patrzeć mając na uwadze również czynnik ludzki, nie tylko 

finansowy. Jeśli jest możliwość uratowania miejsca pracy, to trzeba je uratować, bo na etapie 

kształcenia w klasach IV-VI problem będzie dotyczył większej ilości nauczycieli. 

Sprawa jeszcze nie jest zamknięta. Pani dyrektor szuka dzieci. Jeśli w jednej klasie będzie               

20 uczniów to koszt spadnie.  

 

 

l) projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Oleckiemu na realizację inwestycji drogowych; 

 

Kierownik Wydziału GKO – Sławomir Hatalski 

oznajmił, iż Starostwo Powiatowe w Olecku zwróciło się z wnioskiem o współfinansowanie 

czterech zadań inwestycyjnych na drogach powiatowych w gminie Olecko: 
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 przebudowa chodnika na ul. Armii Krajowej na odcinku od ul. Jeziornej do                         

ul. Sembrzyckiego, 

 budowa chodnika na drodze powiatowej nr 1893N w miejscowości Babki Oleckie, 

 przebudowa chodnika przy ul. Partyzantów w Olecku na odcinku od ul. Stromej do                         

ul. 1-go Maja, 

 przebudowa chodnika przy ul. Żeromskiego w Olecku na odcinku od ul. Słowackiego 

do ul. Syrokomli. 

Prosił o uwzględnienie autopoprawki Burmistrza do projektu uchwały polegającej na zmianie 

nazwy ulicy „Słowiańskiej” na „Słowackiego”.  

Zadania realizowane byłyby ze środków własnych samorządów w udziale 50:50. 

 

Pytań ani uwag do projektu uchwały nie zgłaszano. 

 

Opinia Komisji: 

Komisja (obecnych 5 członków), uwzględniając autopoprawkę Burmistrza, jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Oleckiemu na realizację inwestycji drogowych. 

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Wojciech Rejterada 

poinformował, iż wszystkie sprawy wniesione radni otrzymali do wglądu drogą mailową. 

 

Innych spraw wniesionych nie było.  

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Wniosków w tym punkcie nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt i posiedzenie zakończono. 

 

 

          Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

Małgorzata Adameit                                             Wojciech Rejterada 


